
Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr II/2024 
 

Posiedzenie w dniu 13 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 13 sierpnia 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:46 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska 

4. Edward Mazur 

5. Witold Rygorowicz 

6. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Jacek Urbański.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański na wstępie przywitał radnych, stwierdził, że 

komisja ma quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

 

2. Rozpatrzenie skargi nr Or-II.1510.1.2024. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański przedstawił treść skargi. 

Po zapoznaniu się z treścią skargi, Komisja w pierwszym etapie przystąpiła do ustalenia 

właściwości Rady Miejskiej w Prudniku do jej rozpatrzenia zapoznając się ze zgromadzonym 

materiałem w sprawie. 

Radni podjęli dyskusję, na wszelkie pytania odpowiedziała naczelnik Mienia Gminy Dorota 

Szmulik. 

Mając na uwadze, że zakres zagadnień przedstawionych w skardze obejmuje okres blisko 7 

lat, a w sprawie do niedawna toczyły się kolejne postępowania administracyjne 

przewodniczący Komisji Jacek Urbański zawnioskował do pozostałych członków o 

przesunięcie rozpatrzenia skargi do dnia 30 września 2024r.  

Wniosek o przesunięcie terminu został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie skargi nr Or-II.1510.1.2024. Wniosek o przesunięcie terminu rozpatrzenia 

skargi do dnia 30.09.2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  



3. Rozpatrzenie listu do radnych. 

Przewodniczący Komisji przedstawił list do radnych w sprawie podjęcia działań mających na 

celu uratowanie zabytkowego kompleksu budynków, będącego niegdyś siedzibą Zakładu 

Przemysłu Bawełnianego Frotex. 

Radni przeanalizowali treść pisma. Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik 

przedstawiła stan prawny omawianego terenu. 

Wobec tego, że gmina nie jest właścicielem budynków oraz gruntu opisanego w piśmie 

Komisja uznała, że nie ma możliwości interwencji w tej sprawie  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozpatrzenie listu do radnych. Gmina Prudnik nie jest właścicielem budynków, ani gruntów 

wspominanych w piśmie, wobec tego nie ma możliwości interwencji w sprawie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch 

 

4. Rozpatrzenie wniosku. 

Członkowie Komisji przeanalizowali wniosek dotyczący modernizacji komunikacji miejskiej 

i uznali, że na chwilę obecną nie ma potrzeby podejmowania działań w tym zakresie. Mimo 

to, w związku z harmonogramem pracy Rady Miejskiej, podjęto decyzję o przedłużeniu 

terminu rozpatrzenia wniosku do dnia 15 września 2024 r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku. Wniosek o przedłużenie rozpatrzenia wniosku do 15 września 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch 

 

5. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Jacek Urbański 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


